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Zápis č. 15 

z jednání Komise pro legislativu 

Rady Olomouckého kraje 

ze dne 17. 1. 2024 
 

 

Přítomni: Nepřítomni: 

JUDr. Martin Budiš  

Martin Hlatký  

PhDr. Rostislav Hrdiborský   

Mgr. Petr Karlík Omluveni: 

Roman Karšulín Petr Haltmar 

Mgr. Dominika Kovaříková  

Mgr. Eliška Majorová  

Mgr. Kamila Navrátilová  

Mgr. Dagmar Nováková  

Mgr. Martina Radkovičová  Hosté: 

Mgr. Marek Stratilík Mgr. Dalibor Horák, náměstek hejtmana 

Mgr. Ing. Bc. Tomáš Sýkora   

Mgr. et Mgr. Ondřej Vlček   

Arnošt Vogel   

Program: 

1. Přivítání zúčastněných 

2. Nařízení Olomouckého kraje, kterým se vyhlašuje přírodní památka Brániska 
a stanovují se bližší ochranné podmínky přírodní památky 

3. Nařízení Olomouckého kraje, kterým se vyhlašuje přírodní památka Na Kozénku 
a stanovují se bližší ochranné podmínky přírodní památky a kterým se mění vyhláška 
Okresního národního výboru v Prostějově o chráněných přírodních výtvorech ze dne  
27. září 1990, ve znění pozdějších předpisů 

4. Nařízení Olomouckého kraje, kterým se vyhlašuje přírodní památka Pavlečkova skála 
a její ochranné pásmo a stanovují se bližší ochranné podmínky přírodní památky  

5. Různé 
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Zápis: 

Jednání komise bylo zahájeno ve 13:30. 
  
1. Přivítání zúčastněných 

Přítomné přivítal předseda komise pan Mgr. Ing. Bc. Tomáš Sýkora. Předseda komise 
konstatoval, že členové komise obdrželi pozvánku na jednání s návrhem programu 
jednání a projednávanými materiály, a dotázal se, zda má někdo návrh na doplnění 
programu jednání. Žádný návrh na doplnění programu nebyl přítomnými členy komise 
předložen. Přítomní členové komise vyslovili souhlas s navrženým programem 
jednání. 

2. Nařízení Olomouckého kraje, kterým se vyhlašuje přírodní památka Brániska 
a stanovují se bližší ochranné podmínky přírodní památky 

Předseda komise uvedl, že text nařízení obdrželi členové komise spolu s pozvánkou 
a vyzval členy komise, ke vznesení připomínek k návrhu nařízení. Paní Mgr. Dominika 
Kovaříková vznesla dotaz k absenci zrušovacího ustanovení v návrhu nařízení, když 
podle jejích informací je daná lokalita již v současnosti chráněna. Pan náměstek Mgr. 
Dalibor Horák v reakci na dotaz zprostředkoval telefonickou konzultaci ohledně 
skutečného stavu s pracovníkem Krajského úřadu Olomouckého kraje, odboru 
životního prostředí a zemědělství panem Mgr. Tomášem Berkou, který uvedl, že 
v současnosti je daná lokalita chráněna  na základě aktů příslušných ministerstev a 
kraj není příslušný tyto akty rušit. Dále konstatoval, že o nařízení kraje bude 
Ministerstvo životního prostředí informováno. Pan Mgr. Marek Stratilík upozornil na 
nedostatky v grafickém zpracování dokumentu, a to zarovnání nadpisů příloh. 
Tajemnice komise konstatovala, že na nedostatky grafického zpracování již odbor 
životního prostředí a zemědělství upozorňovala. 

Na základě diskuze předseda komise pan Mgr. Ing. Bc. Tomáš Sýkora přednesl návrh 
usnesení ve znění: „Komise pro legislativu doporučuje vydat nařízení Olomouckého 
kraje, kterým se vyhlašuje přírodní památka Brániska a stanovují se bližší ochranné 
podmínky přírodní památky, v předloženém znění.“ 

O navrženém usnesení proběhlo hlasování s výsledkem: Pro/13, Proti/0,  
Zdržel se/0. Usnesení bylo přijato. 

3. Nařízení Olomouckého kraje, kterým se vyhlašuje přírodní památka Na Kozénku 
a stanovují se bližší ochranné podmínky přírodní památky a kterým se mění 
vyhláška Okresního národního výboru v Prostějově o chráněných přírodních 
výtvorech ze dne 27. září 1990, ve znění pozdějších předpisů 

Předseda komise vyzval členy komise, ke vznesení připomínek k návrhu nařízení. 
Žádný z přítomných členů komise připomínky nevznesl. Tajemnice komise pak 
informovala, že v tomto nařízení je „zrušovací“ ustanovení zpracováno formou zrušení 
jednoho bodu vyhlášky Okresního národního výboru. Vyhláškou bylo vyhlášeno více 
chráněných lokalit a nyní dochází nařízením k nahrazení vyhlášení jedné z nich. 

Předseda komise pan Mgr. Ing. Bc. Tomáš Sýkora přednesl poté návrh usnesení ve 
znění:„Komise pro legislativu doporučuje vydat nařízení Olomouckého kraje, kterým 
se vyhlašuje přírodní památka Na Kozénku a stanovují se bližší ochranné podmínky 
přírodní památky a kterým se mění vyhláška Okresního národního výboru v Prostějově 
o chráněných přírodních výtvorech ze dne 27. září 1990, ve znění pozdějších předpisů, 
v předloženém znění.“ 

O navrženém usnesení proběhlo hlasování s výsledkem: Pro/14, Proti/0,  
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Zdržel se/0. Usnesení bylo přijato. 

4. Nařízení Olomouckého kraje, kterým se vyhlašuje přírodní památka Pavlečkova 
skála a její ochranné pásmo a stanovují se bližší ochranné podmínky přírodní 
památky  

Předseda komise vyzval členy komise, ke vznesení připomínek k návrhu nařízení. 
Žádný z přítomných členů komise připomínky nevznesl. Tajemnice komise následně 
informovala o tom, že nařízení obsahuje ustanovení o zrušení vyhlášení lokality za 
chráněné provedené Okresním národním výborem v Prostějově. 

Předseda komise pan Mgr. Ing. Bc. Tomáš Sýkora přednesl poté návrh usnesení ve 
znění: „Komise pro legislativu doporučuje vydat nařízení Olomouckého kraje, kterým 
se vyhlašuje přírodní památka Pavlečkova skála a její ochranné pásmo a stanovují se 
bližší ochranné podmínky přírodní památky, v předloženém znění.“ 

O navrženém usnesení proběhlo hlasování s výsledkem: Pro/14, Proti/0,  
Zdržel se/0. Usnesení bylo přijato. 

5. Různé 

Předseda komise pan Mgr. Ing. Bc. Tomáš Sýkora  oznámil přítomným členům komise, 
že v roce 2024 dojde ke změně odměňování za práci v komisi. Tajemnice komise poté 
vysvětlila základní princip nového odměňování schválený Zastupitelstvem 
Olomouckého kraje a informovala přítomné členy komise, že současně se zápisem 
z jednání dnešní komise obdrží rovněž dopis personálního útvaru Krajského úřadu 
Olomouckého kraje v této věci. 

Tajemnice dále uvedla, že má pro členy komise připravena Potvrzení o zdanitelných 
příjmech za rok 2023 a požádala je, aby si potvrzení u ní po skončení jednání komise 
vyzvedli. 

Pan náměstek hejtmana Mgr. Dalibor Horák informoval členy komise o posledním 
jednání Komise Rady Asociace krajů ČR pro veřejnou správu a legislativu. Na jednání 
byla diskutována problematika neslučitelnosti funkcí ve volebních zákonech. Názory 
na problematiku se značně rozcházejí. Ministerstvo vnitra vychází ze čtyř možných 
variant, avšak k žádné verzi se samo nepřiklání. Další jednání Komise Rady Asociace 
krajů ČR pro veřejnou správu a legislativu by mělo proběhnout v únoru. Pan námětek 
vyjádřil předpoklad, že část jednání se bude věnovat problematice společenství obcí. 
Členové komise a pan náměstek poté diskutovali o problematice institutů, jejichž 
prostřednictvím probíhá spolupráce obcí, a nové právní úpravě institutu společenství 
obcí. 

Předseda komise pan Mgr. Ing. Bc. Tomáš Sýkora následně informoval, že v březnu 
bude pobývat v zahraničí a pro toto období pověřil řízením jednání komise pana JUDr. 
Martina Budiše, a v případě jeho nepřítomnosti pana PhDr. Rostislava Hrdiborského.  

Jednání bylo ukončeno v 14:10 hod. 

 
 
V Olomouci dne 17. 1. 2024                                             …………………………………….. 

Mgr. Ing. Bc. Tomáš Sýkora 
předseda komise 

Přílohy:  Prezenční listina 


